
 

P r o t o k ó ł    Nr  IV/2024 

z Sesji Rady Miasta Ciechanów, 

odbytej dnia 29 sierpnia 2024 roku 

 

 

  

Obrady rozpoczęto o godz. 9.00, zakończono o godz. 9.40 

  

Obrady prowadził Pan Michał Jeziółkowski – Przewodniczący Rady Miasta 

Ciechanów, który otworzył obrady IV Sesji IX kadencji Rady Miasta Ciechanów.  

Powitał: Pana Krzysztofa Kosińskiego – Prezydenta Miasta,  I Zastępcę Prezydenta  

Miasta Panią Iwonę Kowalczuk, II Zastępcę Prezydenta Miasta Panią Olgę 

Zmudczyńską-Pabich, Sekretarz Panią Adriannę Saganek, Skarbnika Panią  Ewę 

Szelugę, Radnych, Przewodniczących Zarządów Osiedli, Pana Mirosława 

Szymańczyka   Prezesa PUK w Ciechanowie, Pana Karola Makijonko Prezesa 

TBS, obecnych  mieszkańców miasta, oraz oglądających transmisję z obrad.  

  

Pan Michał Jeziółkowski - Przewodniczący Rady Miasta Ciechanów, stwierdził 

kworum i prawomocność obrad.   

 Stan radnych:         21    

 Uczestniczyło w obradach:            20  radnych – nieobecna Radna Pani Krystyna 

Hausman-Manista. 

                   

 

Porządek obrad : 

 

1. Otwarcie Sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 
 
2. Ustalenie porządku obrad. 
 
3. Informacja o protokole z III Sesji RM.  

 

4. Informacja organu wykonawczego z realizacji zadań wykonanych w 

okresie międzysesyjnym. 

 

5. Informacja o działalności PUK  sp. z o.o. za  2023 rok - druk nr 1; 

 

6. Projekty uchwał. 

 

1) w sprawie zmiany wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miejskiej 

Ciechanów - druk nr 2; 

2) w sprawie zmiany uchwały budżetowej na rok 2024 - druk nr 3; 



 

3) w sprawie zwolnień od podatku od nieruchomości w ramach pomocy de 

minimis na wspieranie nowych inwestycji i tworzenie nowych miejsc 

pracy na terenie Miasta Ciechanów - druk nr 4; 

4) w sprawie określenia szczegółowych zasad, sposobu i trybu umarzania, 

odraczania lub rozkładania na raty należności pieniężnych mających 

charakter cywilnoprawny przypadających Gminie Miejskiej Ciechanów 

lub jej jednostkom podległym, warunków dopuszczalności pomocy 

publicznej w przypadkach, w których ulga stanowić będzie pomoc 

publiczną oraz wskazania organu uprawnionego do udzielania tych ulg - 

druk nr 5; 

5) w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów dzierżaw na 

okres 3 lat z dotychczasowymi dzierżawcami oraz wyrażenia zgody na 

odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu  zawarcia umów dzierżawy -  

druk nr 6;  

6) w sprawie wyrażenia  zgody  na  zawarcie  kolejnej  umowy  dzierżawy  

na okres powyżej 3 lat z dotychczasowym dzierżawcą oraz wyrażenia 

zgody                                 na odstąpienie od  obowiązku przetargowego 

trybu  zawarcia  umowy dzierżawy - druk nr 7; 

7) w sprawie wyrażenia  zgody  na  zawarcie  kolejnej  umowy  dzierżawy  

na okres powyżej 3 lat z dotychczasowym dzierżawcą oraz wyrażenia 

zgody na odstąpienie od  obowiązku przetargowego trybu  zawarcia  

umowy dzierżawy - druk nr 8; 

 

8) w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości – druk nr 9; 

9) w sprawie zmiany uchwały Nr 772/LXXVII/2024 Rady Miasta 

Ciechanów z dnia 04 stycznia 2024 roku o wyrażeniu zgody na zbycie 

nieruchomości – druk nr 10. 

    

7.  Interpelacje. 

8.  Czas dla Zarządów Osiedli.   

9. Zapytania i wolne wnioski. 

10. Informacja Przewodniczącego dotycząca korespondencji, jaka wpłynęła  

do Rady Miasta w okresie międzysesyjnym.   

11. Zamknięcie obrad Sesji. 

 

  Pkt. 2. Ustalenie porządku obrad.  

 

Radni przyjęli zaproponowany porządek obrad bez uwag. 



 

 

 

                  

 
Pkt. 3. Informacja o protokole z III Sesji RM.  

 

Przewodniczący Rady Miasta  poinformował, że zapoznał się z protokołem z 

poprzedniej sesji,  który w jego ocenie odzwierciedla  przebieg obrad i zapyta, o 

ewentualne uwagi? 

 

              Radni przyjęli protokół z III sesji Rady Miasta Ciechanów bez uwag. 

 

 
Pkt. 4. Informacja organu wykonawczego z realizacji zadań wykonanych  

w okresie międzysesyjnym. 
 

Informację przedstawił Prezydent Miasta - Pan Krzysztof Kosiński w formie 

pisemnej. 

Informacja stanowi załącznik do protokołu. 

 

 Przewodniczący Rady Miasta  zapytał, o ewentualne uwagi lub pytania do tego 

materiału?  

Radni przyjęli przekazaną informację bez uwag. 

 

Pkt.5.  Informacja o działalności PUK  sp. z o.o. za  2023 rok.- druk nr 1. 

Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że ta informacja była szeroko omawiana 

na posiedzeniach  komisji RM.  Dodał, iż w  posiedzeniach komisji brał udział 

Prezes PUK  Pan Mirosław Szymańczyk, który na bieżąco odpowiadał na 

wszystkie zadane pytania. Niemniej jednak zapytał o uwagi do tych materiałów? 

 

Głos zabrała Pani Edyta Rzeplińska-Filipowicz – Radna Rady Miasta 

Ciechanów, która w  pozytywnej  ocenie działalności spółki poruszyła 

następujące kwestie: 

 przypomniała zakres zadań realizowanych przez PUK ze 

szczególnym uwzględnieniem odbioru i zagospodarowania odpadów 

komunalnych, utrzymania dróg i terenów zielonych; 

 poinformowała, że PUK odebrał 64 745 ton odpadów; 

 wypracowanie nadwyżki finansowej na kwotę ponad 7 mln. zł; 

 omówił wynik finansowy PUK z uwzględnieniem zysku na poziomie 

1.975.089,03 zł: 

 realizacji zakupu środków trwałych  na kwotę 3 261 635,14. zł; 



 

 zwróciła uwagę na funkcjonowanie schroniska dla bezdomnych  
zwierząt w Pawłowie; 

 zwróciła uwagę na plany spółki na następny rok w tym: 
 
-  kontynuacja budowy II etapu Schroniska dla bezdomnych zwierząt 

w Pawłowie, 

-  rekultywacja kwatery „A” składowiska w Woli Pawłowskiej – II etap, 

-  modernizacja linii sortowniczych w RZGOK w Woli Pawłowskiej, 

-  zakup dwóch śmieciarek niskoemisyjnych, 

- rozpoczęcie prac związanych z budową zbiornika retencyjnego na 

wody deszczowe, w celu wykorzystania jej do podlewania terenów 

zielonych, 

-  przygotowanie do budowy II etapu Kolumbarium, po sprzedaży 50% 

nisz już istniejących. 

 

Na koniec wystąpienia, Pani Radna ponownie podziękowała zarządowi   

i pracownikom PUK za ogrom pracy i zaangażowanie w działalność spółki  

i pogratulowała dobrych wyników. 

 

Przewodniczący Rady Miasta  podziękował  Panu Prezesowi   Mirosławowi 

Szymańczykowi, oraz jego pracownikom  za szczegółowe przygotowanie  

sprawozdania z działalności PUK za 2023 rok. PUK to firma godna zaufania, 

otwarta na potrzeby mieszkańców, oraz partner godny do współpracy. 

Pan Przewodniczący   złożył najserdeczniejsze podziękowania Prezesowi Spółki, 

i jej  pracownikom za dotychczasową działalność, oraz życzył powodzenia  

w kolejnych latach. 

 

 

Nikt więcej nie wypowiedział się w tej kwestii, informacja została przyjęta 

bez uwag. 

 

Pkt.6. Projekty uchwał. 

1) w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miejskiej 
Ciechanów - druk nr 2; 

Uchwała 20 głosami za, bez głosów przeciwnych i   bez głosów 
wstrzymujących się, została podjęta i nosi nr 31/IV/2024 

 

2) w sprawie zmiany uchwały budżetowej na rok 2024 - druk nr 3; 

Uchwała 20 głosami za, bez głosów przeciwnych i   bez głosów 

wstrzymujących się, została podjęta i nosi nr 32/IV/2024. 

 



 

3) w sprawie zwolnień od podatku od nieruchomości w ramach pomocy de 
minimis na wspieranie nowych inwestycji i tworzenie nowych miejsc pracy 
na terenie Miasta Ciechanów - druk nr 4; 

Uchwała 20 głosami za, bez głosów przeciwnych i   bez głosów 

wstrzymujących się, została podjęta i nosi nr 33/IV/2024. 

 

4) w sprawie określenia szczegółowych zasad, sposobu i trybu umarzania, 
odraczania lub rozkładania na raty należności pieniężnych mających 
charakter cywilnoprawny przypadających Gminie Miejskiej Ciechanów lub 
jej jednostkom podległym, warunków dopuszczalności pomocy publicznej 
w przypadkach, w których ulga stanowić będzie pomoc publiczną oraz 
wskazania organu uprawnionego do udzielania tych ulg - druk nr 5; 

Uchwała 20 głosami za, bez głosów przeciwnych i   bez głosów 

wstrzymujących się, została podjęta i nosi nr 34/IV/2024. 

5) w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów dzierżaw na 

okres 3 lat z dotychczasowymi dzierżawcami oraz wyrażenia zgody na 
odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu  zawarcia umów dzierżawy 

.- druk nr 6; 

Uchwała 20 głosami za, bez głosów przeciwnych i   bez głosów 

wstrzymujących się, została podjęta i nosi nr 35/IV/2024. 

6) w sprawie wyrażenia  zgody  na  zawarcie  kolejnej  umowy  dzierżawy  
na okres powyżej 3 lat z dotychczasowym dzierżawcą oraz wyrażenia 
zgody na odstąpienie od  obowiązku przetargowego trybu  zawarcia  
umowy dzierżawy - druk nr 7; 

Uchwała 20 głosami za, bez głosów przeciwnych i   bez głosów 

wstrzymujących się, została podjęta i nosi nr 36/IV/2024.  

7) w sprawie wyrażenia  zgody  na  zawarcie  kolejnej  umowy  dzierżawy  
na okres powyżej 3 lat z dotychczasowym dzierżawcą oraz wyrażenia 
zgody na odstąpienie od  obowiązku przetargowego trybu  zawarcia  
umowy dzierżawy - druk nr 8; 

Uchwała 20 głosami za, bez głosów przeciwnych i   bez głosów 

wstrzymujących się, została podjęta i nosi nr 37/IV/2024. 

8) w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości – druk nr 9; 

Uchwała 20 głosami za, bez głosów przeciwnych i   bez głosów 

wstrzymujących się, została podjęta i nosi nr 38/IV/2024. 

9) w sprawie zmiany uchwały Nr 772/LXXVII/2024 Rady Miasta Ciechanów                      
z dnia 04 stycznia 2024 roku o wyrażeniu zgody na zbycie nieruchomości 
– druk nr 10; 



 

Uchwała 20 głosami za, bez głosów przeciwnych i   bez głosów 

wstrzymujących się, została podjęta i nosi nr 39/IV/2024. 

 

Pkt.7 Interpelacje. 

Interpelacje złożyli: 

 

Pani Radna Agnieszka Kuźma w sprawie uporządkowania numeracji i meldunku 

mieszkańców ul. Św. Anny. 

Pani Radna Jolanta Kacka  w sprawie podjęcia prób rozwiązania problemów  

bezdomności i alkoholizmu na terenie miasta Ciechanów. 

Pan Radny Stanisław Bronowski w sprawach: 

 naprawy drewnianej kładki na błoniach zamkowych; 

 montażu barierek na pasie między jezdniami w okolicy tego przejścia. 

 

Państwo Radni Jolanta Kacka  i Stanisław Bronowski w sprawie poprawy 

bezpieczeństwa na ul. Małgorzackiej. 

 

Pan Radny Robert Umiński w sprawie wybudowania kładki pieszo-rowerowej nad 

rowem zbierającym deszczówkę łączącej dwa odcinki ul. Krasińskiego. 

 

Pan Radny Wiesław Brzozowski  w sprawie wybudowania chodnika dla pieszych, 

na osiedlu Szczurzynek. 

 

Panie Radne Anna Smolińska Magdalena Grelik-Grodecka w sprawach: 

 ustawienia lustra drogowego na skrzyżowaniu ul. Spokojnej i 

Granicznej, 

 zabezpieczenia środków finansowych w budżecie miasta na rok 2025 

na zakup indywidualnych  szafek dla uczniów szkoły podstawowej nr 1 

oraz nr 6 w Ciechanowie, 

 zabezpieczenia środków finansowych w budżecie miasta na rok 2025 

na podwyższenie wysokości stypendiów artystycznych. 

 

Pkt. 8. Czas dla Zarządów Osiedli.   

Przewodnicząca ZO nr 10 – Kargoszyn Pani Jadwiga Jarosz zwróciła uwagę 

na potrzebę uporządkowania terenu pomiędzy cmentarzem komunalnym,   

a ogrodem działkowym i rozważenie możliwości wybudowania w tym rejonie 

miejsc parkingowych. 

Przewodniczący ZO nr 11  – Podzamcze Pan Bogdan Strzałkowski zwróciła 

uwagę na potrzebę wprowadzenia do planów zadania inwestycyjnego – 



 

opracowanie dokumentacji projektowej dla przebudowy ulic Komunalnej, Rybnej 

i Wiejskiej. 

Przewodniczący Rady Miasta Ciechanów podziękował Przewodniczącym ZO 

za pracę w społecznej komisji mieszkaniowej. 

 

Pkt. 9. Zapytania i wolne wnioski. 

     

Nikt w tym punkcie nie zabrał głosu. 

 

Pkt.10. Informacja Przewodniczącego dotycząca korespondencji, jaka 

wpłynęła do Rady Miasta w okresie międzysesyjnym.   

  

Pan Przewodniczący RM poinformował, że wszelka korespondencja, która 

wpłynęła do Rady Miasta za jego pośrednictwem, została przekazana do Radnych 

drogą elektroniczną.   

 

Pkt. 11. Zamknięcie obrad Sesji.  

  

Pan Przewodniczący Rady Miasta Michał Jeziółkowski zamknął obrady IV 

Sesji Rady Miasta Ciechanów.  

  

Załącznik do protokołu: nagranie audio-video z Sesji  

  

  

                                                                                Przewodniczący Rady Miasta  

  

 /-/Michał Jeziółkowski  
 

 

 

 

 

 

 

 

Protokołowała: 

Stefan Bonisławski  

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

Sprawozdanie międzysesyjne 20.6-27.8.2024 

 

Umowa na przedłużenie alei UE podpisana 

24 czerwca podpisano umowę na przedłużenie alei Unii Europejskiej do  

ul. Przasnyskiej i ul. Gruduskiej. Istniejący odcinek tzw. wschodniej obwodnicy 

Ciechanowa będzie rozbudowany do północnych granic miasta, co przyczyni się do 

dalszego wyprowadzenia ruchu kołowego z centrum. W ramach inwestycji 

powstaną m.in.: nowe ścieżki rowerowe, chodniki, oświetlenie, trzy ronda i prawie 

170 miejsc parkingowych przy ogrodach działkowych.  

W lipcu przekazano wykonawcy teren budowy. Ze względu na zakres objęty 

inwestycją prace będą prowadzone etapami z podziałem na odcinki. W pierwszej 

kolejności zaplanowano przebudowę urządzeń melioracyjnych na całym odcinku 

projektowanej drogi. Przewidywany termin zakończenia zadania to koniec 2026 

roku. Wartość kontraktu to blisko 62 mln zł. Wykonawcą jest firma Strabag. 

 

Ul. Jaśminowa 

W drodze na os. „Słonecznym” powstała nawierzchnia z kostki, chodniki, zjazdy do 

posesji i oświetlenie. Wybudowano kanalizację deszczową. Roboty budowlane 

zakończono w czerwcu. W dwa miesiące wykonała je firma PDG Sp. z o.o.  

 

Ul. Rycerska 

Na całej długości drogi (od ul. Gostkowskiej do ul. Zamkowej) wylano już asfalt. 

Powstała kanalizacja deszczowa, chodniki wzdłuż posesji po obu stronach drogi, 

oświetlenie i wyniesione skrzyżowanie. Przebudowano kolidujące sieci.  

W najbliższych dniach malowane będzie oznakowanie poziome. 

 

Ul.  Śmiecińska 

Droga obsługująca tereny przemysłowe i zabudowę jednorodzinną jest 

modernizowana na odcinku od skrzyżowania z ul. Towarową do ronda w pętli 

miejskiej. Wykonano korytowanie i układanie warstw podbudowy na odcinku około 

400 m, krawężniki po obu stronach ulicy oraz chodniki z podbudową na części 

remontowanej drogi. Sukcesywnie powstaje instalacja do oświetlenia oraz 



 

kanalizacja deszczowa. Budowana jest nowa ścieżka rowerowa, która zostanie 

połączona z istniejącymi trasami dla rowerzystów i usprawni komunikację. 

Inwestycja zakończy się wiosną przyszłego roku. 

 

Ul. Wyspiańskiego  

II etap remontu drogi na „Kargoszynie”, przy której znajdują się dwie placówki 

oświatowe objął odcinek od ul. Asnyka do skrzyżowania z ul. Kraszewskiego. 

Wykonano sfrezowanie istniejącej nawierzchni, wymianę części krawężników  

i wylanie asfaltu. Zadanie jest na ukończeniu. Trwają czynności odbiorowe.  

 

Ul. Baczyńskiego i ul. Bohaterów Września 

Obie drogi mają nowe nawierzchnie. W ul. Baczyńskiego na „Kargoszynie” prace 

zrealizowano na odcinku od skrzyżowania z ul. Sienkiewicza w kierunku 

skrzyżowania z ul. Słonimskiego (ok. 220 m). Rozpoczęto je w czerwcu  

i sfinalizowano w dwa miesiące. Roboty wykonał Zakład Usługowo-Handlowy 

SEBUD z Ciechanowa. Ta sama firma w ramach umowy wykonała remont ul. 

Bohaterów Września na osiedlu „Zachód”. Przebudowa objęła pół kilometra drogi, 

w tym wykonanie nowej nawierzchni, remont istniejących chodników  

i dwóch zatok autobusowych. Powstało wyniesione przejście dla pieszych. Łączny 

koszt obu inwestycji to 2,3 mln zł. 

 

Ul. Pułtuska (zabytkowy odcinek) 

Postępują prace obejmujące odcinek ul. Pułtuskiej od nr 13 do nr 31. Skończono 

przebudowę przyłączy gazowych, rozbudowano kanalizację deszczową, ułożono 

nowy chodnik z płyt betonowych i wjazdy do posesji z kostki betonowej, wykonano 

warstwy podbudowy pod nawierzchnię ulicy. Na drodze trwa odtwarzanie 

nawierzchni z kamienia. 

 

Ulice: Nadrzeczna i Dolna w przebudowie 

W ul. Nadrzecznej trwają prace związane z budową kanalizacji deszczowej,  

na ukończeniu jest budowa kanału technologicznego. Po zakończeniu inwestycji 

droga na całej długości (od ul. Wodnej do ul. Wojska Polskiego) będzie 

jednokierunkowa. Powstanie w niej nowa trasa dla rowerzystów. Ponadto na 

odcinku, gdzie prowadzone są działalności gospodarcze utworzone zostaną 

miejsca parkingowe. W obu ulicach zakończono budowę kanału technologicznego, 



 

trwają prace związane z budową odwodnienia w ul. Nadrzecznej. Na dalszym etapie 

robót powstanie nowa nawierzchnia, oświetlenie i chodnik z granitu. Ciągi dla 

pieszych w obu ulicach będą nawiązywały stylistycznie do wyglądu tych z placu 

Jana Pawła II. Z jego architekturą spójne będą też lampy. Prace wykonuje firma 

PDG Sp. z o.o.  z Baboszewa. Zajmą około roku.  

 

Inżynieria miejska i utrzymanie infrastruktury drogowej 

 Cztery nowe wiaty przystankowe zostały zamontowane na przystankach: 

Asnyka Osiedle 01, Płocka Cedrob 02, Tysiąclecia/Bielińska 01 oraz Płońska 

100 02. Ponadto przy ul. Płockiej i ul. Senator Fetlińskiej naprawiono wiaty 

przystankowe. Zdemontowane w trakcie przebudowy  

ul. Śmiecińskiej wiaty przystankowe – 2 szt., ustawiono na przystankach 

zlokalizowanych na ul. Gostkowskiej (Gostkowska/Rycerska 01  

i Gostkowska – ZWIK 01).     

 Przy ul. Fabrycznej w okolicach baru mlecznego zamontowano dwa stojaki 

na rowery. 

 W lipcu wykonano remonty cząstkowe chodników, między innymi  

w ul.: Zielona Ścieżka, Ściegiennego, Letniej, Kolbego. Zakończyła się 

odnowa oznakowania poziomego w pasach dróg gminnych – I etap. Na 

bieżąco trwają prace związane z uzupełnieniem ubytków nawierzchni 

bitumicznych, gruntowych oraz remonty oznakowania pionowego.   

 Wykonano remonty cząstkowe pierścieni wewnętrznych z kostki brukowej na 

rondach: Kurzypińskiego, Narodowych Sił Zbrojnych i Honorowych Dawców 

Krwi.  Wymieniono uszkodzone krawężniki na rondzie Straży Granicznej II 

RP. 

 Wyczyszczono odcinki sieci kanalizacji deszczowej zlokalizowanej w ulicach: 

Zagumiennej, Ukośnej, Różanej, Wesołej, 3-go Maja, Augustiańskiej, 

Orylskiej, Batalionów Chłopskich (od nr 25 do skrzyżowania z ul. Piękną), 

Gwardii Ludowej WRN (od nr 18 do skrzyżowania), Kolbego  

(od ul. Szymanowskiego do posesji nr 68), Powstańców Wielkopolskich, 

Bony, Sienkiewicza, Spółdzielczej, Waryńskiego, Bartołda, Borodzicza, 

Tysiąclecia. Wykonano przegląd eksploatacyjny oraz czyszczenie  

32 separatorów substancji ropopochodnych zlokalizowanych na miejskiej 

sieci kanalizacji deszczowej. 

 Zlecono do czyszczenia odcinki sieci kanalizacji deszczowej zlokalizowanej  



 

w ulicach:  Akacjowej, Brzozowej, Gostkowskiej, Jesionowej, Zielonej  

i Sienkiewicza. 

 21 sierpnia zamówiono 20 szt. pojemników na sól i piasek.  

 

Zakończono rewitalizację zabytku przy ul. Fabrycznej 2 

Rewitalizacja objęła kompleksowe prace remontowo-budowlane, które prowadzono 

zgodnie |z zaleceniami konserwatora zabytków. Przebudowano konstrukcję, stropy, 

dach, instalację, wymieniono stolarkę okienną i drzwiową, w całości skuto tynk, który 

został wykonany w późniejszym etapie użytkowania obiektu. Zmontowano windę. 

Obiekt przystosowano do potrzeb osób z niepełnosprawnościami. 

20 lipca na parterze otwarto Bar Mleczny „Łydynia”. Gastronomia została 

wyposażona w kuchnię oraz niezbędne pomieszczenia do jej funkcjonowania 

zgodnie z przepisami. W przyszłości nad barem znajdzie się przestrzeń m.in. pod 

prowadzenie działalności społecznej związanej z przeciwdziałaniem uzależnieniom.  

Wartość całej inwestycji wraz z wyposażeniem to prawie 5,5 mln zł, z czego miasto 

pozyskało 2,26 mln zł z budżetu Województwa Mazowieckiego w ramach 

Instrumentu wsparcia zadań ważnych dla równomiernego rozwoju Województwa 

Mazowieckiego. 

 

Budowa nowego miejskiego żłobka 

Postępuje proces budowy przy ul. Prymasa Tysiąclecia. Inwestycja jest realizowana 

w technologii modułowej. W fabryce wykonano prawie 30 modułów, które zawierają 

m.in. ściany działowe, okna, drzwi, instalacje techniczne (wodne, kanalizacyjne, 

elektryczne, centralnego ogrzewania) i wyposażenie części sanitarnych. Na terenie 

finalizowane są prace ziemne przed posadowieniem obiektu. Wykonawca 

przeprowadził czynności związane z badaniem gruntu w celu oceny nośności, teren 

został ogrodzony, oczyszczony i wyrównany.  

Budynek ma być oddany do użytkowania we wrześniu 2025 r. Żłobek będzie miał 

pięć oddziałów dzieci do 3 roku życia, wewnątrz obiektu znajdzie się pełne zaplecze 

gastronomiczne, budynek zostanie wyposażony w pompę ciepła i panele 

fotowoltaiczne. Zagospodarowanych będzie około 6,5 tys. m2 powierzchni działki. 

Powstanie obszar do bezpiecznych zabaw dla dzieci, parkingi i droga manewrowa.  

Wartość inwestycji to 15,5 mln zł. Miasto pozyskało dofinansowanie na realizację 

zadania z Krajowego Planu Odbudowy, z programu Fundusze Europejskie dla 

Rozwoju Społecznego finansowanego ze środków Europejskiego Funduszu 



 

Społecznego Plus w ramach perspektywy finansowej UE na lata 2021-2027 oraz od 

samorządu Mazowsza z „Instrumentu wsparcia zadań ważnych dla równomiernego 

rozwoju województwa mazowieckiego”. 

 

Przebudowa i rozbudowa budynku po młynie przy ul. Nadrzecznej  

Ukończono prace związane z wykonaniem nowej konstrukcji obiektów. Trwa 

wykonywanie pokrycia dachu budynku. Postępują prace w zakresie układania 

instalacji. Na terenie objętym inwestycją wykonano ciągi komunikacyjne z płyt 

granitowych i utwardzenie terenu nad rzeką. Przygotowano część miejsc 

postojowych z geokratą wypełnioną grysem. Prace zakończą się w pierwszej 

połowie przyszłego roku.  

 

Dofinansowanie z UE na I etap odnowienia „Kanałów” 

Ratusz pozyskał ponad 1,5 mln zł dofinansowania z Funduszy Europejskich dla 

Mazowsza na lata 2021-2027 w ramach Działania 2.7 „Bioróżnorodność" na 

pierwszy etap odnowienia obszaru „Kanałów”. Zagospodarowanych będzie ponad 

4,2 ha powierzchni między ulicami: Gostkowską, Kargoszyńską i Kraszewskiego, 

Wykonane zostaną nowe nasadzenia zieleni, przy istniejącym zbiorniku wodnym 

powstanie sieć ścieżek z naturalnej nawierzchni, oświetlenie i monitoring. Od strony 

ul. Gostkowskiej wybudowana będzie nowa kładka dla pieszych, nad wodą 

powstaną siedziska w formie schodków. Dofinansowanie pozwoli na 

przeprowadzenie działań informacyjno-edukacyjnych sprzyjających podniesieniu 

świadomości ekologicznej szczególnie młodych mieszkańców i zwiększeniu 

poziomu wiedzy na temat bioróżnorodności. Środki z Funduszy Europejskich na 

zielony rozwój Mazowsza pokryją 85% kosztów kwalifikowanych projektu. Prace 

ruszą pod koniec 2025 r.  

 

Przebudowa zbiornika wodnego na Jeziorku 

Celem realizacji projektu jest zagospodarowanie istniejącego zbiornika w Parku 

Miejskim Jeziorko wraz z najbliższym otoczeniem. Projekt zakłada przebudowę 

istniejącego zbiornika wodnego poprzez stworzenie zbiornika naturalnego  

i sztucznego, oddzielonych od siebie groblą. Dokumentacja uwzględnia budowę 

ścieżek spacerowych, oświetlenia, zagospodarowanie terenu poprzez wykonanie 

terenów zielonych z nasadzeniami drzew i łąk kwietnych, montaż elementów małej 

architektury, budowę tarasu widokowego oraz schodów i pochylni.  



 

W przeprowadzonym postępowaniu przetargowym na wyłonienie wykonawcy robót 

budowlanych wpłynęło 7 ofert. Cztery mieszczą się w budżecie zaplanowanym na 

realizację zamówienia. Trwa ich weryfikacja przez wydział merytoryczny. 

 

Zagospodarowanie placu Jana Pawła II  

Zamówienie obejmuje opracowanie dokumentacji projektowej i wykonanie robót 

budowlanych związanych z przebudową placu w zakresie zwiększenia w jego 

obrębie przestrzeni zielonych. W pierwszym postępowaniu na wyłonienie 

wykonawcy zamówienia wpłynęły 3 oferty, których wartość przewyższała środki 

zabezpieczone w budżecie miasta na realizację zadania. Postępowanie zostało 

powtórzone. Oferty można składać w terminie do 2 września. 

Kolejne środki na modernizację oświetlenia miejskiego 

W ośmiu lokalizacjach na nowe wymienionych będzie 86 istniejących lamp 

sodowych o łącznej mocy 7170 W. W ich miejsce pojawi się 72 opraw LED. Nowe 

źródła światła zostaną zamontowane na: skwerze przy PKP (ul. Sienkiewicza), 

terenie MOSiR przy Hotelu Olimpijskim, terenie hali sportowej przy ul. 17 Stycznia 

60B, ul. Witosa, parkingu MOPS przy ul. Henryka Sienkiewicza 32D, ul. Wierzbowej 

oraz wzdłuż Kanałów przy ul. Gostkowskiej (od ul. 17 Stycznia do  

ul. Kargoszyńskiej), Wymiana sodowych opraw oświetleniowych na oprawy LED 

pozwoli zmniejszyć: koszty ponoszone z budżetu miasta na oświetlenie prawie  

o połowę, pobór energii (z prawie 30 tys. kWh do mniej niż 14 tys. kWh rocznie)  

i o ponad 50% obniżyć się emisję CO2. Proces wymiany opraw oświetleniowych ma 

zostać wykonany do końca roku. Realizacja zadania będzie kosztowała 105 tys. zł. 

Środki pozyskane przez ratusz z dotacji WFOŚiGW wyniosą 84,5 tys. zł. Pozostałe 

21 tys. zł pokryje miasto. Przeprowadzono postępowanie mające na celu wyłonienie 

wykonawcy w trybie zapytania ofertowego, aktualnie trwa ocena złożonych ofert. 

 

Budowa oświetlenia ulicy Kaczeńców i części Tatarskiej  

Na początku sierpnia podpisano umowę z wykonawcą na realizacje zadania. 

Zamontowanych zostanie 12 słupów oświetleniowych wraz z budową linii kablowej. 

Oświetlenie jest związane z likwidacją linii napowietrznej przez Energa-Operator 

S.A. Umowny termin zakończenia zadania to październik 2024 r. 

 

Rozbudowa monitoringu miejskiego – etap II 



 

10 lipca podpisano umowę na realizację zamówienia. W ramach zadania powstaną 

4 nowe punkty kamerowe w rejonie cmentarza komunalnego, doposażone będzie 

centrum monitoringu miejskiego. Realizacja potrwa do grudnia 2024 r. 

 

 

Nowa nawierzchnia bocznego boiska na stadionie 

Boisko na terenie kompleksu sportowego MOSiR przy ul. 3 Maja zyskało nową 

nawierzchnię z trawy syntetycznej, certyfikowaną przez FIFA, spełniającą 

wymagania FIFA Quality Concept for Football Turf na poziomie FIFA Quality PRO. 

Za bramkami zamontowane zostały nowe piłkochwyty. Na przeprowadzenie prac 

ratusz pozyskał prawie 1,5 mln zł dofinansowania ze środków Funduszu Rozwoju 

Kultury Fizycznej Ministerstwa Sportu i Turystyki w ramach programu „Sportowa 

Polska”. Prace wykonała wyłoniona w przetargu firma Gardenia Sport sp. z o.o. z 

Warszawy. 

Nowa nawierzchnia boisk przy SP nr 3  

Zakończyła się modernizacja zaplecza sportowego szkoły przy ul. Powstańców 

Wielkopolskich. Na boisku „Orlik” do piłki nożnej ułożono nową nawierzchnię z trawy 

syntetycznej. Zamontowano piłkochwyty i bramki. Zmodernizowano boisko 

wielofunkcyjne do gier zespołowych - zyskało nawierzchnię z poliuretanu. 

Częściową modernizację przeszło ogrodzenie, zamontowano bramy wjazdowe.  

W budynku szkoły wyremontowano zaplecze sanitarno-szatniowe: wykonano 

malowanie pomieszczeń, na nowe wymieniono natryski prysznicowe wylewki  

i zawory, zamontowano wieszaki i ławki. Wartość inwestycji to 656 221,71 zł, z 

czego połowę pokryło miasto, a drugą połowę Ministerstwo Sportu i Turystyki  

w ramach Programu Modernizacji Kompleksów Sportowych „Moje Boisko – ORLIK 

2012” – Edycja 2023.   

 

Infrastruktura ROD z dofinansowaniem miasta 

Na obszarze ROD „Krubin” zamontowano system 32 kamer wizyjnych  

z okablowaniem i rejestratorem. Na terenie ROD „Kolejarz” finalizowana jest 

budowa przyłącza wodociągowego, do którego dopiętych będzie ponad 50 działek. 

Powstaną dwie studnie wodomierzowe, zamontowane będą dwa wodomierze 

ultradźwiękowe. 

Dotacje miasta na realizację dwóch w/w projektów wyniosły po 50 tys. zł dla 

każdego z ogrodów, z czego w każdym przypadku 20 tys. pochodzi ze środków 



 

pozyskanych przez ratusz w ramach instrumentu „Mazowsze dla działkowców 

2024”. 

 

Realizacja projektów w ramach Ciechanowskiego Budżetu Obywatelskiego 

 Modernizacja placu zabaw przy SP nr 3 – na terenie szkoły na osiedlu 

„Powstańców Wielkopolskich” zamontowano 6 nowych urządzeń sportowo-

rekreacyjnych dla dzieci. Na obszarze, gdzie ustawiono nowy sprzęt do 

zabaw i ćwiczeń (prawie 190 m2) wykonano bezpieczną nawierzchnię  

z piasku.  

 EduLandia na terenie SP nr 4 – na terenie Szkoły Podstawowej nr 4 

zamontowano nowe urządzenia do rekreacji, edukacji i zabawy dla dzieci 

oraz młodzieży służące do edukacji dzieci, ustawiono 4 drewniane ławki   

z oparciem, 2 ławostoły z edukacyjnym blatem oraz kosze na odpady. 

Obszar uzupełniły nowe nasadzenia roślin; usunięto stary żywopłot.. 

 Doposażenie placu zabaw przy SP nr 5 – plac zabaw przy  

ul. Broniewskiego na „Kargoszynie” został doposażony w nowe elementy do 

zabawy i edukacji dla dzieci. Na nowe wymieniono wcześniej istniejące 

elementy małej architektury. Zamontowano ławkę, leżaki o stalowo-

drewnianej konstrukcji i kosze na odpady. Zamontowano wiatę na odpady. 

Na terenie szkoły nasadzono nowe rośliny.  

 „Nowoczesna siódemka 2.0.” – zakończyła się modernizacja sieci 

informatycznej i związanej z nią sieci elektrycznej w Szkole Podstawowej  

nr 7. Zakupiono  nowy sprzęt: komputer i swtiche do serwerowni, szafy 

dystrybucyjne (8 szt.), router, punkty dostępowe (14 szt.), wtyczki do 

światłowodów oraz UPS. W wyniku instalacji światłowodu zwiększyła się 

przepustowość łącza i możliwość wykorzystywania szerokopasmowego 

Internetu, który szkoła już posiada.  

 Sprzęt multimedialny dla przedszkolaków w MP nr 8 – przedszkole przy  

ul. Granicznej wyposażono w nowe tablety, projektor multimedialny, dwa 

monitory interaktywne, osiem laptopów, mikroport, dwa roboty edukacyjne 

Photon., szafkę do przechowywania urządzeń, pięć stołów, sprzęt do 

prowadzenia zajęć edukacyjno-ruchowych, laminator, drukarkę laserową, 

urządzenie wielofunkcyjne do skanowania, drukowania i kopiowania. Zakupy 

nowego sprzętu kosztowały 63,5 tys. zł. W ramach tego samego zadania w 

przedszkolu zamontowano nowy domofon oraz system alarmowy i 



 

wymieniono część drzwi wewnętrznych  

 Urządzenia ratujące życie dzieci w miejskich placówkach – we 

wszystkich miejskich szkołach, przedszkolach i żłobku zamontowano 

urządzenia do udrażniania dróg oddechowych w przypadku zadławienia lub 

zakrztuszenia dziecka. Sprzęt zakupiono w ramach Ciechanowskiego 

Budżetu Obywatelskiego. 

 Monitoring na Osiedlu Bloki – kamery zostaną zamontowane w dwóch 

lokalizacjach na Magicznym Zakątku (teren pomiędzy ul. gen. J. Hallera  

i ul. 17 Stycznia). Termin zakończenia inwestycji o grudzień 2024 r. Umowę  

z wykonawcą podpisano w lipcu. Wykonawca opracował już koncepcję  

i obecnie przygotowuje dokumentację niezbędną do realizacji robót.  

 Parking na „Aleksandrówce” po remoncie – zakończyła się budowa nowej 

nawierzchni parkingu przy ul. Sikorskiego. Zdemontowano wcześniej 

istniejącą nawierzchnię z płyt betonowych. Zastąpiono je nową nawierzchnią 

z kostki. Wymieniono krawężniki. Mieszkańcy mają do dyspozycji 25 miejsc 

do parkowania aut, w tym jedno przeznaczone dla osób z 

niepełnosprawnościami. 

 Rozbudowa parkingu na osiedlu „Płońska” – przy ul. Reutta finalizowana 

jest budowa 36 nowych miejsc postojowych i dróg manewrowych. Prace 

obejmują utwardzenie około 1000 m2 powierzchni terenu i jego odwodnienie. 

Trwają procedury odbiorowe. 

 Opracowanie projektów przebudowy ul. Pogodnej, Pięknej, Złotej, 

Szmaragdowej i Błękitnej – zadanie w ramach Ciechanowskiego Budżetu 

Obywatelskiego. Wszczęto postępowanie przetargowe. Wpłynęło 7 ofert. 

Trwa ich weryfikacja pod względem merytorycznym.  

 Wykonanie projektów modernizacji ulicy Księcia Janusza 

Mazowieckiego i Michała Wołodyjowskiego – zadanie zostało podzielone 

na dwie części. W pierwszym postępowaniu na wyłonienie wykonawcy usługi 

wpłynęły 3 oferty, których wartość przekraczała kwotę przeznaczoną na 

realizację zamówienia. Przetarg został unieważniony. W kolejnym 

postępowaniu oferty można było składać do 22 sierpnia br. Wpłynęły po dwie 

oferty do każdej części zamówienia. Trwa ich weryfikacja przez wydział 

merytoryczny. 

 

Remonty w budynkach szkół i przedszkoli 



 

Dwa budynki miejskich szkół (SP nr 4 i SP nr 5) przechodzą kompleksowe 

termomodernizacje. Aktualnie wykonywane są izolacje fundamentów, prace 

dociepleniowe, dekarskie i instalacyjne. W obu budynkach zaizolowane będą 

ściany, fundamenty i dach. Pojawią się też nowe okna i drzwi (w SP nr 5 trwa 

montaż). Zmodernizowane będą systemy grzewcze i instalacje ciepłej wody. W SP 

nr 5 dodatkowo wymieniona będzie podłoga w hali sportowej i wentylacja w tej 

części szkoły. Prace w obu budynkach mają zakończyć się  

w lipcu przyszłego roku. Ich koszt to prawie 18 mln zł. W SP nr 5 poza prowadzoną 

tam termomodernizacją wykonano: demontaż istniejących przyborów sanitarnych 

oraz obudowę pionów kanalizacji, wymianę rur żeliwnych pionów kanalizacji na 

nowe z PCW, montaż nowych umywalek i baterii umywalkowych, zabudowy pionów 

oraz szpachlowanie i malowanie ścian po wykonaniu zabudowy. 

Jednocześnie w trakcie wakacji zrealizowano bieżące remonty w szkołach  

i przedszkolach: w MP nr 4 remont zadaszenia nad wejściem do budynku, a w MP 

nr 8 remont pokrycia dachu, W MP nr 1, MP nr 3, SP nr 3 i SP nr 7 zakończono 

remonty części łazienek. W MP nr 10 i SP nr 6 trwają remonty kominów 

wentylacyjnych ponad dachem. Prace mają zakończyć się w październiku. 

 

Nagrody dla uzdolnionych uczennic i uczniów  

 22 czerwca podczas Dni Ciechanowie siedmioro uczennic i uczniów szkół 

podstawowych oraz średnich, którzy wyróżniają się osiągnięciami w zakresie 

twórczości artystycznej oraz promują Ciechanów otrzymali nagrody w kwocie 

od 500 do 1500 zł.  

 24 uzdolnionych uczennic i uczniów szkół podstawowych otrzymało nagrody. 

Kandydatów wyłoniły rady pedagogiczne, biorąc pod uwagę wyniki w nauce 

oraz osiągnięcia naukowe, artystyczne i sportowe, jak również 

zaangażowanie w życie społeczne szkoły i miasta.  

 Do grona utalentowanych młodych sportowców, którzy otrzymują stypendia 

dołączyły trzy zawodniczki kadry narodowej, wielokrotne mistrzynie 

Mazowsza, finalistki Mistrzostw Polski i medalistki Mistrzostw Polski LZS, 

które trenują w klubie sportowym Ciechan i Szymon Kołecki.  

 

Agregaty dla przedszkoli i szkół w Ukrainie 

W odpowiedzi na prośbę mera partnerskiego miasta Chmielnicki do przedszkoli i 

szkół w Ukrainie dostarczono z Ciechanowa 10 generatorów prądu o mocy 7 kW 



 

każdy. Sprzęt umożliwi funkcjonowanie placówek edukacyjnych w związku z 

rosyjskimi atakami na infrastrukturę krytyczną. 

 

Nowy sprzęt dla strażaków 

Ochotnicza Straż Pożarna w Ciechanowie otrzymała nowe ubrania specjalistyczne 

oraz umundurowanie galowe. Zakupienie nowego sprzętu dla straży pożarnej było 

możliwe dzięki dofinansowaniu od samorządu Mazowsza w ramach programu 

„OSP-edycja 2024". 

 

Nowa infrastruktura w schronisku dla bezdomnych zwierząt 

W zarządzanym przez PUK Sp. z o.o. w Ciechanowie Schronisku dla bezdomnych 

zwierząt w Pawłowie powstał nowy budynek o powierzchni ponad 400 m2. W środku 

znajdzie się nowoczesny gabinet weterynaryjny wraz z niezbędnymi 

pomieszczeniami towarzyszącymi, miejsce do odbywania kwarantanny dla psów, 

zaplecze szkoleniowe, konferencyjne oraz administracyjno-socjalne, 

pomieszczenie dla wolontariuszy, pokój dla osób oczekujących na odbiór psów do 

adopcji, zaplecze sanitarne przystosowane do potrzeb osób  

z niepełnosprawnościami. Prowadzone są prace obejmujące m.in. malowanie 

ścian, układanie płytek na ścianach i podłodze, montaż sufitów, stolarki 

wewnętrznej, oświetlenia, biały montaż i prace wykończeniowe elewacyjne. 

Równolegle do budynku przyłączane są media. Obiekt ma być oddany do 

użytkowania za kilka tygodni. 

 

Wakacyjny wypoczynek dzieci i młodzieży z dofinansowaniem miasta 

Miasto wsparło finansowo organizację letniego wypoczynku dzieci i młodzieży. 

Dofinansowania organizacji kolonii, półkolonii i zajęć dla dzieci otrzymało  

9 organizacji pozarządowych. To m.in. kluby sportowe i inne NGO, które zapewniają 

profesjonalne prowadzenie zajęć, odpowiednio dobrane programy wyjazdów i kadrę 

opiekuńczo-wychowawczą. Przedsięwzięcia zapewniły organizację czasu wolnego 

dzieci i młodzieży przebywających podczas wakacji w Ciechanowie oraz 

przedsięwzięć wyjazdowych w formie kolonii. Miasto wsparło też organizację 

wyjazdów zagranicznych uczennic i uczniów (uczniowie SP nr 6 wyjechali na 

kolonie do Niemiec, młodzi tancerze Ludowego Zespół Artystycznego Ciechanów 

wzięli udział w organizowanym w Bułgarii XXVI Międzynarodowym Dziecięcym 

Festiwalu Tańca „Tomorrow's peace begins with today's friendship”, najmłodsi 



 

artyści – członkowie LZA Mały Ciechanów wyjechali do Włoch na warsztaty 

wokalno-taneczne).  

Park Nauki Torus w lipcu i sierpniu przygotował 7 turnusów półkolonii dla dzieci.  

Z tej formy wypoczynku skorzystała w tym roku niemal setka uczennic i uczniów  

w wieku od 7 do 13 lat. W czasie wakacji dzieci mogły brać udział w bezpłatnych 

zajęciach organizowanych w siedzibie MBP oraz jej filiach.  

 

Nowe usługi wsparcia dla seniorów 

12 lipca podpisano umowę z Mazowieckim Centrum Polityki Społecznej na 

dofinansowanie pakietu nowych usług dla 70. ciechanowskich seniorów. Miasto 

pozyskało 1,9 mln zł z Europejskiego Funduszu Społecznego Plus na wdrożenie 

programu obejmującego: opiekę nad osobami dojrzałymi w miejscu ich 

zamieszkania, tzw. usługi sąsiedzkie oraz teleopiekę. Wszystkie będą bezpłatne. 

Nabór do programu ruszy na przełomie sierpnia i września.  

Za jego realizację odpowiedzialny będzie Miejski Ośrodek Pomocy Społecznej  

w Ciechanowie. 

 

Rocznice patriotyczne 

 1 sierpnia pod pomnikiem Powstańców Warszawskich odbyły się uroczyste 

obchody 80. rocznicy wybuchu powstania. W uroczystościach uczestniczyli 

mieszkańcy, przedstawiciele Światowego Związku Żołnierzy Armii Krajowej 

Obwód w Ciechanowie, zaproszeni goście oraz: reprezentanci 5. MBOT, 

ciechanowskich szkół mundurowych, Hufca ZHP Ciechanów i Miejskiej 

Orkiestry Dętej OSP Ciechanów. W intencji powstańców odbyła się msza 

św., odprawiona w parafii pw. św. Piotra Apostoła. W ramach tegorocznych 

obchodów rocznicy wybuchu powstania w Ciechanowie odbyły się dwa 

koncerty: w Krzywej Hali oraz w Klubokawiarni przy ul. Warszawskiej 18.  

 15 sierpnia pod pomnikiem na ul. Armii Krajowej władze miasta, powiatu oraz 

przedstawiciele Związku Sybiraków uczciły pamięć żołnierzy, którzy walczyli 

o wolność Ojczyzny. 

 

Wydarzenia kulturalne, edukacyjne i sportowe: 

 Dni Ciechanowa – 22 czerwca na błoniach zamkowych odbyło się pięć 

plenerowych koncertów gwiazd  polskiej muzyki. W czasie wydarzenia 

wręczono nagrody dla uczennic i uczniów uzdolnionych artystycznie. Z okazji 



 

Dni Miasta Park Nauki Torus wraz z instytucjami miejskimi, spółkami  

i organizacjami pozarządowymi zorganizował rodzinne wydarzenie 

plenerowe pod wieżą ciśnień. 

 Piknik w Parku Nauki Torus – 25 sierpnia pod wieżą ciśnień odbyła się 

piąta edycja Ciechanowskiego Pikniku Naukowego. W tym roku poświęcono 

ją robotyce i automatyce. Odwiedzający piknik mogli obejrzeć również efekty 

badań studentów oraz wykładowców akademickich. W organizację 

wydarzenia włączyły się m.in. miejskie spółki, SP nr 7, firma FANAR S.A, 

Ciechanowski Klub Modelarski oraz edukatorzy współpracujący z parkiem 

nauki (Heweliusze Nauki, Nadwiślański Uniwersytet Dziecięcy). 

 Spektakle teatralne dla dzieci w przestrzeni miejskiej 

I Ciechanowski Festiwal Teatrów dla Dzieci – między 16 a 18 sierpnia na 

dziedzińcu Zamku Książąt Mazowieckich wystawiono sześć sztuk o tematyce 

skierowanej do najmłodszych mieszkańców oraz młodzieży. Przedstawienia 

zorganizował COEK Studio we współpracy z: Teatrem Capitol, Teatrem 

Campagnie de danse Julia Dondziło, Teatrem Katarynka oraz Teatrem Lalki 

i Aktora „Kubuś”. Miejska jednostka kultury na realizację projektu pozyskała 

dofinansowanie z Ministerstwa Kultury i Dziedzictwa Narodowego z 

programu „Infrastruktura domów kultury 2024”.  

Bajkowy Ciechanów” pod wieżą ciśnień – warszawski Teatr Baza wystawił  

w Ciechanowie dwa spektakle dla najmłodszych. Projekt zrealizowano  

w ramach konkursów ratusza na dofinansowanie zadań publicznych z 

zakresu kultury przez organizacje pozarządowe. 

 Gala Festiwalu Mazovia Romantica – 4 sierpnia na dziedzińcu Zamku 

Książąt Mazowieckich odbyła się gala operowo-operetkowa festiwalu 

organizowanego w ramach Europejskich Dni Muzyki Romantyzmu. Na 

scenie wystąpili soliści teatrów operowych oraz Płocka Orkiestra 

Symfoniczna im. L. Lutosławskiego. Projekt sfinansowano ze środków 

Samorządu Województwa Mazowieckiego.  

 Plenerowe koncerty Miejskiej Orkiestry Dętej OSP – latem powróciły 

cieszące się dużą popularnością wśród ciechanowian plenerowe koncerty 

Miejskiej Orkiestry Dętej OSP Ciechanów organizowane w ramach 

współpracy ratusza z organizacjami pozarządowymi. 9 sierpnia prawie  

20-osobowa orkiestra zagrała przy fontannie na skwerze WOŚP i na  

ul. Warszawskiej. Inicjatywa będzie powtórzona na zakończenie wakacji  



 

30 sierpnia. 

 Spotkania z historią – w wakacyjne weekendy na dziedzińcu Zamku Książąt 

Mazowieckich odbyły się „Zamkowe podróże w czasie” – cykl spotkań o 

tematyce historycznej przygotowany przez Muzeum Szlachty Mazowieckiej. 

Ich organizację, jak w minionych latach, wsparło miasto. 

 Integracja aktywnych seniorów – w siedzibie rejonowego oddziału 

Polskiego Czerwonego Krzyża odbył się Piknik Zdrowego Seniora. 

Spotkanie było zwieńczeniem cyklu zajęć dla dojrzałych mieszkańców 

Ciechanowa, organizowanych przy wsparciu ratusza. PCK otrzymał na ten 

cel dotację miasta w ramach konkursów na realizację zadań publicznych 

przez organizacje pozarządowe.  

 Mistrzostwa Polski Seniorek i Seniorów w podnoszeniu ciężarów – w 

ostatnich dniach czerwca w Ciechanowie odbyły się mistrzostwa będące 

najważniejszym wydarzeniem sportowym w tej dyscyplinie na poziomie 

krajowym. Wśród uczestników zawodów znalazły się m.in. reprezentantka 

Igrzysk Olimpijskich w Paryżu oraz medalistki ostatnich Mistrzostw Świata i 

Europy – zawodniczki CLKS Mazovia. Zawody z organizował CLKS Mazovia 

oraz Polski Związek Podnoszenia Ciężarów. 

 Międzynarodowy wyścig kolarski – 23 sierpnia ulicami miasta przejechał 

etap międzynarodowego wyścigu kolarskiego rangi UCI „Tour Bitwa 

Warszawska”. Zawodnicy pokonali ok. 160 kilometrów na trasie prowadzącej 

z Ciechanowa przez Chruszczewo, Regimin, Karniewo, Szulmierz, Dzbonie, 

Opinogórę pod Zamek Książąt Mazowieckich. Tam też stanęło miasteczko 

kolarskie. Wyścig przy wsparciu miasta Ciechanów, Miasta Warszawa, Klubu 

Kolarskiego Panorama Warszawa zorganizował AMM Cycyling Team. 

Przedsięwzięcie współfinansowano ze środków samorządu Mazowsza.  

 Zawody wędkarskie na „Kanałach” – 11 sierpnia na zbiorniku wodnym 

„Kanały” przy ul. Gostkowskiej odbyły się wędkarskie zawody gruntowo-

spławikowe. Przedsięwzięcie zorganizowało Ciechanowskie Koło Polskiego 

Związku Wędkarskiego przy wsparciu Urzędu Miasta Ciechanów. 

 

Pilotaż Ciechanowskiego Roweru Miejskiego IV generacji 

1 lipca użytkownikom Ciechanowskiego Roweru Miejskiego udostępnione pojazdy 

czwartej generacji: 50 rowerów, w tym 47 standardowych i 3 z siedziskiem dla 

dziecka. Nowe pojazdy są wyposażone w GPS oraz blokadę wbudowaną w tylne 



 

koło. Ta funkcjonalność umożliwia użytkownikom wygodniejsze i bardziej 

elastyczne korzystanie z rowerów. Pilotaż nowego rozwiązania potrwa  

w Ciechanowie do końca września. Opłaty za czas jazdy pozostają bez zmian  

w stosunku do ubiegłego roku. 

 

Plan ogólny: można składać wnioski 

Ratusz opracowuje nowy akt prawa miejscowego. Plan ogólny miasta stanowić 

będzie bazę wyjściową do opracowywania miejscowych planów zagospodarowania 

przestrzennego oraz do wydania decyzji o warunkach zabudowy i 

zagospodarowania terenu. Mieszkańcy do 30 września 2024 r. mogą składać 

wnioski w związku z przystąpieniem do opracowania. 

 

Konsultacje programu współpracy z organizacjami pozarządowymi 

Ratusz zachęca organizacje pozarządowe do współtworzenia programu współpracy 

miasta z NGO na 2025 rok. Program umożliwia m.in. wsparcie realizacji wybranych 

zadań na rzecz mieszkańców z zakresu: edukacji, kultury, sportu, zdrowia, pomocy 

społecznej, rozwoju przedsiębiorczości, ekologii czy ochrony zwierząt. Wnioski 

można składać pisemnie od 19 sierpnia do 23 września br. Na podstawie 

zgłoszonych uwag i propozycji powstanie projekt programu, który zgodnie z 

obowiązującymi przepisami zostanie poddany dalszej konsultacji. Organizacje oraz 

uprawnione podmioty będą miały możliwość zgłaszania uwag do projektu w 

określonym terminie. Następnie projekt programu będzie przeanalizowany przez 

komisje problemowe Rady Miasta, z uwzględnieniem wielkości środków 

finansowych zagwarantowanych w budżecie na 2025 r. 

 

 

/-/Krzysztof Kosiński 

Prezydent Miasta Ciechanów 




















